

個人資料收集聲明 (PICS)

- 所收集的個人資料乃由閣下自願提供，只供香港永明金融有限公司(“本公司”)、本公司之關聯公司 或本公司之代理人/營業經理就處理有關職位申請之用，並會作保密處理。如閣下未能提供足夠資料，本公司可能無法處理閣下的申請。
- 根據個人資料(私隱)條例，申請者有權查閱或更改其個人資料。有關要求請電郵至 BG.Academy@sunlife.com 予營業招募部處理。
- 理財顧問將會獲邀簽署本公司的代理人合約。
- 待遇、福利及培訓將以合約條款為準。
- 香港永明金融有限公司是於百慕達註冊成立的有限公司。

Personal Information Collection Statement (PICS)

- The provision of personal data is voluntary, only Sun Life Hong Kong Limited (“the Company”), the affiliated companies of the Company or the agencies / sales representatives of the Company involved in the application will access to the data which are kept confidential and used for the purpose of handling the application only. Failure to provide the requested information means that the Company may be unable to process your application.
- According to the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicant has the right to access or correct his/her personal data. The request for accessing to data or correction of data held by the Company should be sent to BG.Academy@sunlife.com for Agency Recruitment Department’s handling.
- Successful candidates will be invited to sign an agreement as independent contractors with the Company.
- Remuneration package, compensation and training are subject to relevant contractual terms.
- Sun Life Hong Kong Limited is incorporated in Bermuda